

台灣會展卡

具悠遊卡功能的便利優惠卡片

MEET TAIWAN CARD

A card with tempting offers and use as an EASY CARD



台灣會展卡由經濟部國際貿易局推動發行，為服務參與國際會展之與會者，提供購物、飲食、住宿、交通及物流、休閒娛樂等各面向之貼心服務，讓與會者更能便利取得所需服務，並體驗當地資訊特色，感受舉辦地的地主之誼，並且具有悠遊卡之交通工具搭乘與小額消費功能。

現在，台灣會展卡持卡人利用智慧型手機，您可以更方便地查看到您所在地區附近的購物、飲食、住宿、交通物流、休閒娛樂等各項優質服務，可以立即瞭解到每家，並透過導覽和方向指引等功能讓您更加便利抵達周遭的合作店家，讓您真正獲得所需的服務。同時能看到台灣會展卡持卡人在各處合作店家能享受到的優惠，提供最佳體驗。

請造訪台灣會展卡網站了解更多優惠詳情 <http://card.meettaiwan.com/>。

與下載台灣會展卡專屬 MEET TAIWAN CARD App 了解優惠，並獲取地圖、方向指引與 QR Code 掃描等更多功能。



<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.taptin.meettaiwan>

[n.meettaiwan](https://play.google.com/store/apps/details?id=com.taptin.meettaiwan)



<http://itunes.apple.com/us/app/meet-taiwan-card/id520159112?mt=8>

1. 台灣會展卡僅限本人使用，最終優惠期限為 101 年 12 月 31 日。
2. 請認明店頭台灣會展卡(MEET TAIWAN CARD)標示，並可掃描 QR Code 條碼獲取當店優惠資訊。
3. 請於消費結帳前出示台灣會展卡以獲得折扣優惠。
4. 如已使用台灣會展卡優惠，是否能夠併用其他優惠，以店家現場規定為準。

5. 台灣會展卡無法折換現金，如有遺失、損毀之情事無法補發。
6. 台灣會展卡卡片本體為悠遊卡，內含儲值金 20 元，使用者自行加值之未用完餘額可依規定退費，詳細使用方式與規則以悠遊卡公司規定為準。

台灣會展卡

具悠遊卡功能的便利優惠卡片

MEET TAIWAN CARD

A card with tempting offers and use as an EASY CARD



The MEET TAIWAN CARD was created by the Bureau of Foreign Trade, Ministry of Economic Affairs, Republic of China to provide shopping, dining, accommodation, transportation & logistic, leisure & entertainment, and various services for participants of hospitality.

The MEET TAIWAN CARD holders can easily view the tempting offers as well as accessing directions and many more by downloading MEET TAIWAN CARD App. The offers cover all aspects include shopping, dining, hotel, transportation & logistics and leisure & entertainment. The guiding & taxi direction gets you to the destination smoothly and experience at its best.

For more offer information please visit the website:

<http://card.meettaiwan.com/>

Also download the “MEET TAIWAN CARD” App from the Android Market or the App store for offer information, QR Code scan, and direction function.



[https://play.google.com/store/apps/details?id=com.taptin](https://play.google.com/store/apps/details?id=com.taptin.meettaiwan)

[n.meettaiwan](https://play.google.com/store/apps/details?id=com.taptin.meettaiwan)



<http://itunes.apple.com/us/app/meet-taiwan-card/id520159112?mt=8>

1. The MEET TAIWAN CARD can only be used by the authorized cardholder during the duration of the meeting. Offers expire after 31, DEC, 2012.
2. Please firstly identify the MEET TAIWAN CARD logo at an applicable store, and scan the QR Code on the stickers to receive the offer information.
3. Please show the MEET TAIWAN CARD before check-out in order to receive the applicable deals/discounts.
4. The eligibility of combination offers will be based on store regulation.

5. The MEET TAIWAN CARD cannot be redeemed for cash, and cannot be replaced for lost or stolen card.

6. The MEET TAIWAN CARD itself is EASY CARD with NT20.-/ value storage, value top-up by the card holders are refundable, for detail top-up and usage regulations please refer to the conditions of the EASY CARD regulations.